
                         Haveforeningen 

 
 

                H/F Havrelyngen v/bestyrelsen, Havrelyngen 1, 4600 Køge, e-mail: bestyrelsen@havrelyngen.dk 
  

 
Referat af bestyrelsesmøde 

 
Dato for mødet  
03.09.2024 kl. 18:00 i Fælleshuset. 
 
Fraværende 
Ingen. 
 
Referent 
Anette. 
 
Dagsorden 

 Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Godkendelse af dagsorden 

 Meddelelse fra forretningsudvalg 

 Meddelelse fra sekretær 

 Meddelelse fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 

 Meddelelse fra formanden, herunder indkommen post 

 Regnskab 

 Beslutninger (eventuelt indkommen post) 

 Eventuelt 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt.   
 
Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 
Meddelelse fra forretningsudvalg 
Salg af haver  

 Have 19 er netop solgt  
 
Udvalg for vedligeholdelse af fælleshus og toiletter  

 Træterrassen bør slibes og vi påtænker at leje en effektiv excentersliber. Terrassen males til 
næste fællesarbejde, hvis vejret tillader det. 

 Trægulvet ved toilettet trænger også til at blive malet, men vi har besluttet at male det i 
starten af den nye sæson. 

 
Udvalg for vedligeholdelse af vej og grønne områder  

 Keld og Martin beskærer træer langs hele havrelyngen forinden fællesarbejde, således at 
det kan blive indsamlet og gøres til flis / køres væk ved fællesarbejde den 15/9. 

Meddelelse fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 
Aktuel venteliste i HF Havrelyngen blev fremvist tillige med liste på de aktuelle haver, som er til salg 
nu.  
 
Vi er ved at udarbejde husorden, som snarest efter godkendelse vil blive rundsendt til at haveejere. 
 
Bestyrelsen skal have en gennemgang af vores vedtægter, således at vi kan fremkomme med evt. 
ændringer til afstemning ved generalforsamling næste år. 
 



 
 
 
Der var fællesarbejde den 18/8 og næste fællesarbejde og sidste fællesarbejde i år er den 15/9. Fra 
bestyrelsens side deltager Elvin og Frederik, som vil uddelegere opgaver. 
 
Vi har drøftet, om vi bør have en fornyet alkoholbevilling i HF Havrelyngen og besluttet, at vi ikke 
søger om fornyelse, da der ikke finder salg af alkohol sted i Fælleshuset. 
 
Når der ansøges om godkendelse af husbyggeri, er tegningerne oftest mangelfulde. Bestyrelsen 
sender derfor i et nyhedsbrev en tegning og forklaring til, hvordan og hvilke mål, der skal angives, 
før en godkendelse kan finde sted. 
 
Der smides til stadighed affald alle vegne i Havrelyngen og vi må endnu engang henstille til, at vi 
alle sørger for at der er rent og pænt, så det er et dejligt sted at være. 
 
Vi har bestilt ny flagstang, der vil blive opsat foran fælleshuset. Vi afventer dog fortsat, at flagfirmaet 
sætter den op. Vi rykker dem. 
 
Vi evaluerede vores 80-års jubilæumsfest den 24/8 og synes generelt, at var en stor succes med 
glade gæster. Kassereren oplyste, at hele jubilæumsfesten kostede 14.500,-, hvilket er meget 
tilfredsstillende. 
 
Der var forslag om en tidlig sommerfest for at ”ryste” haveejere sammen i starten af sæsonen. Det 
syntes alle, var en rigtig go idé. 
 
Meddelelse fra formanden, herunder indkommen post 
Intet nyt. 
 
Regnskab, meddelelse fra kassereren 
Intet nyt. 
 
Beslutninger (eventuelt indkommen post) 
Intet nyt. 
 
Eventuelt 
Intet nyt. 
 
Fastlæggelse af næste bestyrelsesmøde 
Kontortid i sæsonåbning er 1. mandag i måneden fra kl. 18:00 – 19:00, ligesom der er 
bestyrelsesmøder 1. tirsdag i måneden kl. 18:00 i Fælleshuset.  
 
Datoer at huske på: 
15.09.2024 Kl. 10:00 Fællesarbejde 
29.09.2024  Storskraldscontainer 
29.09.2024 Kl. 10:00 Tak for sæsonen 
01.10.2024 Kl. 18:00  Bestyrelsesmøde i Fælleshuset 
07.10.2024 Kl. 18-19  Kontortid i Fælleshuset 
 
Anette Fladberg/ 
13.09.2024 


